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PROTOKÓŁ Nr 35/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 22 września 2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Danuta Kurnyta 

3. Violetta Majak 

4. Łukasz Sławiński  

5. Sławomir Sławiński  

6. Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 2 członków Komisji: 

 

1. Elżbieta Seweryniak  

2. Iwona Szczerbaty  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 315/75, obr.6)- 72.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 870, obr.6)- 73.2020 

6. Zapoznanie się z dokumentacją w sprawie skargi na dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych- BRM.1510.1.3.2020 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze – BRM.0013.3.2020 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Kamiennej Górze – BRM.0013.4.2020 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola 

Publicznego Nr 1 w Kamiennej Górze – BRM.0013.5.2020 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola 

Publicznego Nr 2 w Kamiennej Górze – BRM.0013.6.2020 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola 

Publicznego Nr 3 w Kamiennej Górze – BRM.0013.7.2020 

12. Zapoznanie się z prośbą Wojewody Dolnośląskiego o udzielenie wyjaśnień dotyczących 

uchwały Nr XXVI/165/20 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 26 sierpnia 2020 r. w sprawie  

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 

ulic: H.  Sienkiewicza, L. Waryńskiego i Wł. Broniewskiego w Kamiennej Górze- 

BRM.0711.15.2020 
13. Zapoznanie się z protokołem przekazania oraz protokołem z kontroli kompleksowej 

gospodarki finansowej Miasta Kamienna Góra przez Regionalną Izbę obrachunkową we 

Wrocławiu- BRM.0012.1.2.2020 
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14. Zapoznanie się z pismem Wojewody Dolnośląskiego i projektem wystąpienia pokontrolnego 

z kontroli BRM- BRM.1710.1.2020 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta i Wydziału OR Urzędu Miasta w/m na 

wniosek Komisji – BRM.0003.88.2020 ad. 1  

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w/m na wniosek 

Komisji – BRM.0003.91.2020 

17. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na października 2020 r.  

 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.- 72.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.5. - 73.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Na posiedzenie Komisji dołączył radny Sławomir Sławiński (obecnych 5 radnych)  

 

Ad.6. - BRM.1510.1.3.2020 

  

 Komisja zapoznała się z ww. dokumentacją /zał. Nr 3 do protokołu/.  
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Ad.7. - BRM.0013.3.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.8. - BRM.0013.4.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.9. - BRM.0013.5.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.10. - BRM.0013.6.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.11. - BRM.0013.7.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.12. - BRM.0711.15.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. prośbą /zał. Nr 9 do protokołu/.  
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Ad.13. - BRM.0012.1.2.2020 

 

Komisja zadecydowała, że analiza protokołu z kontroli kompleksowej gospodarki 

finansowej Miasta Kamienna Góra przez Regionalną Izbę obrachunkową we Wrocławiu 

będzie kontynuowana na posiedzeniu, które odbędzie się dnia 6 października 2020 r.  

o godz. 14:30.  

 

Ad.14. - BRM.1710.1.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem /zał. Nr 10 do protokołu/.  

 

Ad.15. - BRM.0003.88.2020 ad. 1 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/.  

 

Ad.16. - BRM.0003.91.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/.  

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z wnioskiem o uzupełnienie odpowiedzi poprzez 

udostepnienie umowy wynajmu lokalu użytkowego przez właściciela, któremu Syndyk 

sprzedał nieruchomość przy ul. P. Ściegiennego 1.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.  

 

Ad.17. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na października 2020 r.  

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. Nr 14 do protokołu/. 

 

Ad.18. Sprawy różne. 

 

Na posiedzenie Komisji została zaproszona Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomości Urzędu Miasta Katarzyna Mrówka.  

 

Radny J. Basta zapytał, czy podjęto działania w sprawie uregulowania stanu prawnego 

ulicy Leśnej w celu zlecenia wykonania dokumentacji? 
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Kierownik Wydziału GN Katarzyna Mrówka wyjaśniła, iż należy wystąpić do 

właściciela nieruchomości o regulację, naliczyć odszkodowanie i zabezpieczyć na nie 

środki na kolejny rok budżetowy. Powiedziała, że jeśli właściciel nieruchomości nie 

zgodzi się na zamianę działek lub wypłatę odszkodowań rozwiązaniem będzie 

wywłaszczenie.  

 

Radny B. Wągrowski wyraził zdanie, że rada zabezpieczając środki w budżecie miasta 

na wykonanie dokumentacji również zabezpiecza środki na np. odszkodowania.  Dodał, 

że rada przed uchwaleniem kolejnego budżetu musi posiadać wiedzę w jakiej wysokości 

środki należy przeznaczyć na odszkodowania dla właścicieli nieruchomości będących 

położonych w pasach drogowych.  

 

Kierownik Wydziału GN Katarzyna Mrówka wyjaśniła, iż aby gmina mogła 

wypłacić odszkodowania musi mieć zabezpieczone środki na ten cel. Dodała, że środki 

zabezpieczone na wykonanie dokumentacji zapisane są w innym paragrafie niż środki 

na odszkodowania.    

 

Radny J. Basta przypomniał, że przed uchwaleniem budżetu na 2019 r. pytał, 

Kierownika Wydziału ZIF, czy są przeszkody w wykonaniu dokumentacji. Zapytał, czy 

wiadomo jaką kwotę należy zabezpieczyć na same odszkodowania.  

 

Kierownik Wydziału GN Katarzyna Mrówka odpowiedziała, że działka przy  

ul. Leśnej została wydzielona, jej powierzchnia wynosi 280m2, szacunkowo cena za 1m2 

wynosi około 50/60. Zapewniła, że stan prawy ul. Leśnej zostanie uregulowany.  

 

Radna D. Kurnyta zapytała o stan regulacji ul. Lipowej.  

 

Kierownik Wydziału GN Katarzyna Mrówka poinformowała, że do właściciela 

nieruchomości została wysłana korespondencja, jednak nie odpowiedział na nią.  

 

Ad.19. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KBSiR 

      /-/Violetta Majak 

 


